(القطعه  رقم1)
في طريق عودتي إلى ولاية أريزونا من تركيا. انتظرت 4 ساعات في فرانكفورت, بالبدايةتحققت مع شركة الطيران لمكان ووقت المغادرة. وكان المطار مزدحماً في ذلك اليوم, رأيت امرأة جميلة شابة هندية قادمة نحوي. كانلديها طفل في ذراعيها واثنين من الفتيات الصغيرات في جانبها . قطعة جميلة من الدانتيل المصنوعة يدويا ، وكان القطعة طويلة ، وربما أربعة أمتار في الطول . وكان الطباخ قد وضع السم ، وهو دواء النوم ، في الطعام. سقط الجميع الذين يتناولون الطعام في نوم عميق. ووجدوا أن جميع هدايا الزفاف قد ذهبت [ سرقت ] . وأن كل كنوز العائلة مفقودة , هذا الإعلان خلال نظام مخاطبة العامة [ الجمهور ] . وستكون صعود رحلتنا في 15 دقيقة , شاندرا " تذكر أن عيد ميلاد والدتها مرت في 3 أبريل , شاندرا " قالت : " أنا بحاجة للملاك

On my way back to Arizona from Turkey. I waited 4 hours in Frankfurt, Balbdaahthakguet with the airline to place and time of departure. The airport was crowded that day, I saw a beautiful young Indian woman coming toward me. Canldaha child in her arms and two young girls in the side. Beautiful piece of handmade lace, and was a long piece, and perhaps four meters in length. The cook had put the poison, a drug to sleep, in the food. Fell everyone who ate food in a deep sleep. They found that all the wedding gifts have gone [stolen]. And all the treasures of the family are missing, this Declaration through the public address system [the public]. It will be the rise of a journey in 15 minutes, Chandra "Remember that the birthday gala, and her mother passed on April 3, Chandra," she said, "I need the owners

(القطعه رقم 2)
عم أمي ( جون ) يملك مزرعةً, يقود شاحنته الصفراء إلى المدينة كل صباح و يأخذ معه الفاصوليا المقطوفة , زرع مساحات واسعة من الفاصوليا الخضراء كل فصل ربيع , و في وسط شهر ( جولاي - يونيو ), كانت الفاصوليا على استعدادٍ لبدء قطفها . الخيشة " يمكن أن تتحمل حوالي 70 رطل من الفاصوليا
السيدة (ميلر) دائماً تقطف أكثر من 100 رطل . تعلمت إنالديوك الرومية طبيعي تخاف من الصقور. ركضنا للمرج وبدأنا بتحريك صغار البقر باتجاه الحظيرة,تيدالأفضل استعمال مره العقل بدلاً من القوة.
With my mother (John) owns a farm, driving the yellow truck to the city every morning and take the beans with fresh cut flowers, planting large areas of green beans each spring, and in the middle of the month (Jul - June), the beans are ready to start picked. Alkhichh "can bear about 70 pounds of beans
Ms. (Miller) always reap more than 100 lbs. I learned Analdjok turkeys naturally afraid of hawks. We ran to the lawn and began to move toward the small cow barn, once Tidalavdil use reason instead of force



(القطعه رقم4)
توفي والدي في 1925 ترك ثروة خلفة + ارملة وثلاثة اطفال وثرة متنامية مزدهرة + سيارة من نوعفرانكلي سوداء , ورجال البلدة كانو لا يحبون سيارة الفرانكلي ويفضلون عليها الفورد لانه سهل اصلاحها , دخل عمي جون سيارة الفرانكي الخاصة بنا لقيادتها وجلست بجانبه والدتي وجلست انا واخوتي في المقعد الخلفي ذهبنا خارج البلدة عبر الطريق الزراعي الترابي , فقدت امي النطق من الصدمة ولم تجيب ثم ضحكت امي كانت امرأة قوية لكنها لاتعرف شيئا عن السيارات ، بدأت في القيادة .
My father died in 1925 leaving a fortune Anorexia + widow and three children, and that takes a growing prosperous + car Nolinclai black, and men of the town of Kano do not like the car Lafrankly and prefer the Ford because it is easy to fix, entered my uncle 
John car Alfranke our own command, I sat beside my mother and I sat and my brothers in the seat We went back across the road outside the town agricultural Turabi, I lost my mother speak of shock did not answer and then I laughed my mother was a strong woman, but not know anything about cars, I started driving.




(القطعه رقم 5)
( كاتي آرتشر ) مواطنه كبيرة في السن , هي ولدت في (بوكاهونتاس , إلينوي ) , في شهر جولاي من عام 1923, ولدت (كاتي ) غير كامله بسبب إعاقتها السمعية , (كاتي ) ترغب بأن تكون ممرضة. عائلتها تعيش في المزرعة . أنضمت (كاتي) إلى الجيش بما أنها ممرضة وذهبت إلى أوروبا. جاءوا الجنود الجرحى , الأطفال السبعة أصبحوا يعتنون بأنفسهم . ورغم ذلك إلا أن (كاتي) حزينـه جداً. وكان جو يشرب " الكحوليات" يوميا. حصلت على وظيفة رعاية منزل الأطباء الأرامل وتطبخ لهم الطعام
Katie Archer), an elderly fellow, is born in (Pocahontas, Illinois), in the month of Jul 1923, was born (Katie) is incomplete because of the obstructed ear (Katy) want to be a nurse. Her family live on the farm. Joined (Katie) to the army as a nurse and she went to Europe. Came the wounded soldiers, seven children are caring for themselves. However, only that (Katie) is very sad. The atmosphere of the drink "alcohol" per day. I got a job home care doctors, widows and cook them food


(القطعه رقم 6)
ايلا مكارثي ) كانت بالقرب من الطبيعة, ( ايلا ) مع والدها يبحثون عن التوت الممتلئ في شجرة التوت . والدة ( ايلا ) طبخت التوت وصنعت المربى لفصل الشتاء , عرفت عائلة ( مكارثي ) ان هناك شجيرات البندق، واخذوا كل عام من الشجيرات النظيفة قبل أن السناجب , . (ايلا) ووالدتها ووالدها والأخوة الأصغر منها جمعوا كل الحطب للتدفئة في أكياس, فصل الخريف , وجد والد ( ايلا ) خلية النحل في شجرة ميتة, في فصل الشتاء ، كانت (ايلا) مضطرة للذهاب إلى المدرسة , غطى والد( ايلا) الأسماك في أحواض المياه مع الثلج. علم والد (ايلا) كيفية إزالة القشور من السمك, عاشت أسرة (ايلا ) قريبة من الطبيعة. يعتمدون على الطبيعة للكثير من المواد الغذائية.
Ella McCarthy) was close to nature, (Ella) with her ​​father and searching for berries in a tree full of berries. Mother (Ella) cooked berries and made ​​jam for the winter season, knew the family of (McCarthy) that there are nut bushes, and took each of the bushes clean before the squirrels,. (Ella) and her mother, her father and younger brothers of which gathered all the wood for heating in bags, autumn, he found the father (Ella) beehive in a tree is dead, in winter, was (Ella) is forced to go to school, covered and father (Ella) of fish in ponds water with ice. Science and father (Ella), how to remove the crusts from the fish, the family lived (Ella), close to nature. Depend on the nature of many of the food.

























